

## DG export tips (危险品货物出口攻略)- Barge port(珠三角小港)

**1.As it takes times for DG approval, suggest submitting DG E-booking to us via our website ([www.maersk.com](http://www.maersk.com)) two weeks in advance;**

因危险品审批需要时间，建议提前两周在我司官网([www.maersk.com](http://www.maersk.com))提交危险品电子订单

**2. Please provide DG form (MULTIMODAL DANGEROUS GOODS FORM), MSDS and Packing Certificate (CIQ) to us ([CN.SOUTH.EXPORT@MAERSK.COM](mailto:CN.SOUTH.EXPORT@MAERSK.COM)). We will send DG application to port and vessel owner for DG approval**

请提供 DG form(危险货物多式联运表),物料安全数据表和出境危险货物运输包装使用鉴定结果单(危包证)，我司将根据所提供的危险品信息向港口和船东申请危险品审批。

**3. Booking confirmation(S/O) will be released once we get relative approval. For safety reason, we do not accept CALCIUM HYPOCHLORITE / THIOUREA / Charcoal(DG) & other relative cargo**

订舱确认书将在危险品审批通过后发送。基于操作安全因素，我司不接受承运次氯酸钙，硫脲,炭黑（申报为危险品）以及其相关货物；

**4. Please follow IMDG CODE's requirement to affix DG label on the four side of the container before laden gate in; Besides, suggest contacting the receipt port authority to check if need to apply for DG stowage space in advance.**

重柜进港前，请按照国际海运危险货物规则的要求在集装箱四周粘贴危险品标签。另外建议提前与起运港码头联系确认是否需要申请危险品堆位；

**5. Please apply for custom release and Maritime Safety Administration Declaration with relative authorities and submit voucher on time;**

请安排海关申报(需要有资质的报关代理)和海事/港监申报(需要有资质的报海事代理)，并按时提交放行条；

**6. Please provides final DG form (include container number, seal number, signature, company stamped) before laden container gate in.**

- The DG details shows on final DG form shall be the same as those provided at booking stage. Any amendment on DG information will need to get approval from the vessel owner which may impact container loading. All relative charges for change of vessel will debit to the shipper;
- The final dg form need to combine with MSDS (DG) in one PDF.

请在重柜还场前(订舱确认书中也有注明)提供 Final DG form(DG Form 的最终版本(带有订舱号,柜号,封条号,手写签名,盖章等信息).

- Final DG form 上面的危险品信息(包括 IMO/UN 号码，数量，重量等)必须跟订舱时所提供的信息一致，如有变化，则需再得到船东的审批，可能影响装船。我司将收取由此造成的相关改船费用及仓/柜租

- Final DG form 需与 MSDS 合并在同一份 PDF 文件内, 且大小不超过 3M。

## **7. Please submit SI before deadline**

请在截补料时间之前提供补料给我司

**如有疑问, 敬请通过以下方式联系我司客服部咨询:**

邮箱: [CN.SOUTH.EXPORT@MAERSK.COM](mailto:CN.SOUTH.EXPORT@MAERSK.COM)

电话:

深圳-86 ( 755 ) 2502000 , 0-3-1

广州-86 ( 20 ) 38112288 , 0-3-1

香港-852-37653765 , 0-3-1

马士基 ( 中国 ) 航运有限公司广州分公司  
特种货物出口部